
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. juli 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1159

Når det observerede ålegræs er dokumenteret ud på stor dybde omkring år 1900, samti-

dig med at kvælstoftilførslen, som projektet ”Næringsstofbelastningen til de marine områ-

der omkring år 1900” dokumenterer, var relativt høj, kan det så skyldes en lavere tilførsel

af fosfor og fraværet af andre presfaktorer på daværende tidspunkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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